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ÜYELERİMİZDEN GELEN SEKTÖR SORUNLARINI İLETTİK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, TOBB Başkanımız @RHisarciklioglu'nun Başkanlığında düzenlenen Oda 

Borsa Müşterek İstişare toplantısına katıldı. Toplantıda, Üyelerimizden gelen sektörel sorun ve çözüm önerileri dile getirildi.



YÜTSO AKADEMİ'DE GÖRSEL MAĞAZACILIK VE VİTRİN 

TASARIMI ONLİNE EĞİTİMİNİ GERÇEKLEŞTİRDİK
Değerli Üyemiz! 2022 yılı eğitim planımız çerçevesinde YÜTSO Akademi online eğitimlerimiz devam etmektedir. 

YÜTSO Akademi ile ''Görsel Mağazacılık ve Vitrin Tasarımı Online Eğitimi'ni gerçekleştirildi. Sıradaki eğitimlerimize,  

http://akademi.yuksekovatso.org.tr/ adresinden başvuru yapabilirsiniz.



İLÇE SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ ÇALIŞMALARI 

BİLGİLENDİRME VE İSTİŞARE TOPLANTISINA KATILDIK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Yüksekova İlçe Sağlık Müdürlüğü tarafından Kültür Merkezi Konferans 

salonunda düzenlenen Kaymakamımız Sn. Ömer Çimşit, İl Sağlık Müdürümüz Sn. Hamdullah Kara ve STK'ların katılımıyla 

gerçekleştirilen ''İlçe Sağlık Müdürlüğü Çalışmaları Bilgilendirme ve İstişare'' toplantısına katıldı.



OSB MÜTEŞEBBİS HEYETİ TOPLANTISINA KATILDIK

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Valimiz Sn. İdris Akbıyık başkanlığında gerçekleştirilen Hakkari-

Yüksekova Organize Sanayi Bölgesi (OSB) Müteşebbis Heyeti 2022 Yılı 1. Toplantısına katıldı.

Toplantıda, OSB'nin mevcut durumu ve yapılacak çalışmalar değerlendirildi.



DERECİK'TE FAALİYET GÖSTEREN ÜYELERİMİZİ 

ZİYARET ETTİK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, MUSİAD Hakkari Temsilcisi Adnan Öveç ile beraber Derecik'te

faaliyet gösteren üyelerimizi ziyaret etti. Ziyarette, üyelerimizin sıkıntıları, talepleri, şikayetleri alınarak çözüm için 

gereken çalışmalarını yapılacağı sözü verildi.



DERECİK KAYMAKAMINI ZİYARET ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, MUSİAD Hakkari Temsilcisi Adnan Öveç ve Üyelerimiz ile beraber 

Derecik Kaymakamı Sn. Ahmet Özdemir'i ziyaret ettiler. Ziyarette Derecik gümrük kapısı hakkında istişarelerde 

bulundular.

Misafirperverliğinden dolayı Kendilerine teşekkür ederiz.



DERECİK'TE ÜYEMİZ TARAFINDAN VERİLEN İFTAR 

YEMEĞİNE KATILDIK
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Derecik Kaymakamı Ahmet Özdemir ve MUSİAD Hakkari Temsilcisi 

Adnan Öveç ile beraber Üyemiz Servet Dinç tarafından verilen İftar yemeğine katıldı.



KÜÇÜK SANAYİ SİTESİ SORUNLARI ODAMIZDA 

GÖRÜŞÜLDÜ
Odamızda Yüksekova Küçük Sanayi Sitesi Kooperatifinin sorunları ile ilgili toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya, Yönetim 

Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, STK temsilcileri ile Küçük Sanayi Sitesi Kooperatifi Başkanı Kerem Öztuç ve 

Yönetim Kurulu üyeleri katıldı. Toplantıda, Sanayi Sitesi sorunları gündeme alınarak değerlendirmelerde bulunuldu.



VAN BÖLGE GÜMRÜK MÜDÜRÜ ODAMIZI ZİYARET 

ETTİ 
Van Bölge Gümrük Müdürü Sn. Arif Ertekin, Esendere Gümrük Müdürü Sn. Hasan Hüseyin Koçak ve 

beraberindekiler ile odamızı ziyaret etti. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Meclis 

Başkanımız İzzettin Metin, YESO Başkanı Vedat Çoğaç ve YŞOF Başkanı Selami Durna ağırladı.

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz



KÜÇÜK SANAYİ SİTESİ SORUNLARINI 

KAYMAKAMIMIZA İLETTİK 
Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, YESO Başkanı Vedat Çoğaç, Küçük Sanayi Sitesi Kooperatifi 

Başkanı Kerem Öztunç ve Yönetim Kurulu Üyeleri ile beraber Kaymakamımız Sn. Ömer Çimşit'i ziyaret ettiler. 

Ziyarette, Sanayi sitesinin sorunlarını iletilerek istişarede bulundular.

Misafirperverliğinden dolayı Kaymakamımıza teşekkür ederiz.



NİSAN AYI MECLİS TOPLANTIMIZI GERÇEKLEŞTİRDİK



23 NİSAN ETKİNLİKLERİNE KATILDIK 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Kaymakamımız Sn. Ömer Çimşit ve protokol üyelerinin katılımıyla 

gerçekleştirilen 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı etkinliklerine katıldı.



ÇABALARIMIZ SONUÇ VERDİ SAĞLIK KURULU 

YENİDEN FAALİYETE BAŞLADI 
Yüksekova Devlet Hastanesinde daha önce faaliyet gösteren ancak çeşitli nedenlerden dolayı kapatılan Sağlık 

Kurulu Odamızın çalışmaları sonucu yeniden  faaliyete başladı. Emeği geçen herkese teşekkür eder, 

Yüksekova'mıza hayırlı olmasını dileriz.



HAKKARİ BÖLGESİNİN İLK COĞRAFİ İŞARETLİ 

ÜRÜNÜ TESCİLLENDİ 
YÜTSO olarak Hakkari yöremize has ürün ve 

lezzetleri Türkiye'ye ve dünyaya tanıtmak için 

2019 yılı Aralık ayında çalışmalarına 

başladığımız ‘Yüksekova Çirek Peyniri’ yöresel 

ürünümüz nihayet tescillendi. Hakkari 

Bölgesinin ilk coğrafi işaretli ürünü tescili 

odamız tarafından alındı. Tescil sürecinde 

Finans desteği için DAKA’ya teşekkür eder 

Yöremize hayırlı olmasını temenni ederiz.



EĞİTİM VE DUYURULARIMIZ

Vakıfbank Salgın Destek 

Kredisi Bilgilendirme Semineri 

(Webinar – İnternet 

Üzerinden)

📆17 Mayıs 2022 Salı 

⏰ 14:00

➡️Seminere katılım adresi 

http://webinar.tobb.org.tr

''İşyerleri İçin Afet Farkındalık Online 

Eğitimine'' tüm üyelerimiz davetlidir. 

📆 27 Nisan 2022 (Çarşamba)

⏰14:00

🔗webinar.tobb.org.tr

KOSGEB Enerji Verimliliği Yeşil Dönüşüm 

Destek Programı  Bilgilendirme Semineri

📆18.05.2022 (Çarşamba)

⏰14:00

🔗webinar.tobb.org.tr


